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PRO Obbolas årsmöte för 2021 

 

PRO Obbola inbjöd medlemmarna till årsmöte den 3/3. Ett 35-tal medlemmar deltog.  

Ordförande Gunnar Viklund hälsade alla välkomna. Medlemsansvariga Astrid Waller 

började med parentation med tänt ljus, läste en dikt och hade en tyst minut för de 

medlemmar som avlidit under året.  

Därefter vidtog årsmötet. Ordförande för årsmötet var Lars-Gunnar Lundström och 

sekreterare var Loni Söderlind. I sedvanlig ordning genomfördes dagordningens 

punkter som verksamhetsberättelse, ekonomiska berättelse, val av styrelse och övriga 

funktionärer. Flera omval gjordes, bland annat Gunnar Viklund omvaldes på två år till 

föreningens ordförande och ett nyval gjordes av Bengt Lindmark. De revisorer som 

granskat den ekonomiska verksamheten rekommenderade ansvarsfrihet för styrelsen 

vilket också blev årsmötets beslut. Ordinarie revisorer för kommande år är Inger Hjelt 

Söderström och Ola Holmberg. Gunnar Viklund tackade årsmötesordförande för 

genomfört årsmötet. Ordförande och sekreterare fick varsin bukett Obbolatulpaner. 

Deltagarna bjöds på kaffe och smörgås. Gunnar presenterade dagens musikunderhållare 

Patrik From. Han bjöd på sig själv och sina erfarenheter och pratade och skojade med 

publiken. Han sjöng och spelade flera fina kända låtar, bland annat av Fred Åkerström, 

Mando Diao, Thomas Ledin, Tom Jones, Tommy Körberg med flera och fick publiken 

att sjunga med.  

Mötet avslutades med dragning av vinstlotter för dagens lotteri och ett tack till alla 

medlemmar som mött upp. 

 

 

 

 


